
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2145. 

Neste styremøte: Tirsdag 11. juni 2024 kl. 1900 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 7. MAI 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Lise Beate Halseth, Kristin Hage og Vegard Løkslett.  

Ikke til stede: Kai Børge Amdal og Martin Granøien. 

 

Anders sitt ord: 

Gjennomgang av møteagenda. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Bevilget penger, kvinnemidler og introjakt.  

-Begynner med skyting på mandag. 

-Skal se på muligheter rundt å arrangere et båtførerkurs. 

-Bra økning på medlemmer av kvinneskyting. 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-Ny leder i fiskeutvalget: Vegard Løkslett. 



-Siste dugnad i går på Støren vald.  

-Sesongstart snart. Føler vi har det meste klart. 

-Dugnad har vært på Refseth vald. Gauldal VGS ønsker å sette opp gapahuken de har laget selv på 
Refseth. 

-2 dager med fiskesommer ligger i aktivitetskalenderen. 

-Mulig foredrag 

-14 000 oppdrettslaks har rømt fra Hitra med snittvekt på 7 kg. 

-Bones er ferdig denne uken med veg til vald ved jernbaneverkstedet. 

 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

-Utstilling på torsdag. 76 hunder er påmeldt.  

-Forslag til premier: 3 serier på haglebanen eller sesongkort på riflebanen. 

-Har fått inn søknader på jaktkort. 

-Mulig mulighet for oss å gjennomføre taksering av fugl på naboliggende terreng ved Samsjøen. 
Dette er positivt for et større bilde av hvordan fuglebestanden er da det ikke har vært taksering her 
før. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  
 



ØKONOMI:  

-Det går fremdeles mer penger ut enn det kommer inn. Mulig vi må ta opp et større lån i sommer. 
Viktig at vi prioriterer ferdigstillelse og ferdigattest på klubbhuset slik at vi får frigjort fastlåste 
midler. 

 

FURUKOLLEN:  

-Skytebanen er åpen og sesongen i gang. 

-Skjerm på skive 2 er litt defekt. Skal forsøke å oppdatere de for å se om dette hjelper. Foreløpig blir 
det kun skyting på 4 skiver på riflebanen. 

-Dekk som noen har dumpet i gropa foran skyteskivene er båret opp til vegen ved riflebanen og skal 
transporteres ned. 

-Stor aktivitet på haglebanen og riflebanen. Det har gått store mengder duer og skudd allerede. 

-Større omsetning enn vanlig så tidlig på året sammenliknet med tidligere år. 

-Elektrifisering av skytebanen er smått i gang. 

 

 
KLUBBHUS: 

-Ansvarlig for utomhus og støp i kjeller har blitt enig med oss om å lage en støttemur mellom 
innkjøring/parkering og kjellerinngang. Kum for drenering inkludert. En ekstrakostnad på 20 000 kr + 
mva vil da påfalle.  

-Huset er malt gult med hvite omramminger. 

-Vi vil ha en grasflekk utenfor huset slik at vi ikke kun har parkeringsplasser og grus/asfalt på tomta. 

-Vi må se på mulighetene for altan med tanke på søknad. 

-Videregående har gjort en fin jobb så langt med huset. 

-Utleiemuligheter rundt VM 2024 i Trondheim. 

-Vi må renske opp flate mot nabobolig sør slik at det blir fint til slutt. 

 

 



Annet:  

-SJFF er 90 år i desember. Vi må planlegge et arrangement. 

-Markering av at foreningen har et klubbhus. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


